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Long Liu 

Beijing 

+86 10 8516 4212 

long.liu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Mr. Liu practiced for years with several top-tier international and Chinese 

law firms, where he accumulated extensive experience in commercial dispute resolution. 

Mr. Liu specializes in dispute resolution, with a focus on complicated cross-border commercial and 

corporate control disputes.  Mr. Liu has an educational and practice background in both Chinese law 

and common law, and is familiar with both legal systems.  Mr. Liu has extensive experience in 

arbitration, having represented or advised clients in arbitration proceedings under the rules of 

CIETAC, CMAC, LMAA, HKIAC and SIAC. 

Mr. Liu has handled a variety of commercial disputes relating to companies, insurance, banking and 

finance, trade and all types of maritime cases. 

EDUCATION 
Mr. Liu received his LL.B. degree from Dalian Maritime University in 2011.  He also obtained an 

LL.M. degree in Common Law from the University of Hong Kong in 2012. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

HONORS AND AWARDS 
30 Under 30 (Legalband, 2019) 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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刘隆 

北京 

+86 10 8516 4212 

long.liu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

在加入汉坤之前，刘律师曾在知名国际和国内律师事务所工作多年，在商事争议解决方面拥

有丰富的实务经验。 

刘律师的执业领域为争议解决，尤其擅长处理复杂的跨境商事纠纷和公司控制权纠纷。刘律

师的教育和实务背景使其对普通法和中国法均有深刻的了解。刘律师在仲裁方面的经验较为

丰富，他曾参与过在中国国际经济贸易委员会、中国海事仲裁委员会、伦敦海事仲裁员协会、

香港国际仲裁中心、新加坡国际仲裁中心等规则下进行的仲裁案件。刘律师曾处理过涉及公

司、保险、银行和金融、贸易以及各类型的海事海商纠纷等。 

教育背景 

刘隆律师于 2011 年获得大连海事大学法学学士学位，并于 2012 年获得香港大学普通法硕士

学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

荣誉与奖项 

中国律界俊杰榜 30 强（Legalband，2019） 

工作语言 

中文、英文 


